
Interpelacja nr 213 

do prezesa Rady Ministrów 

w sprawie bezczynności ministra spraw wewnętrznych i 

administracji w kontekście uprawnień wynikających z art. 8a 

tzw. ustawy dezubekizacyjnej 

 

Zgłaszający: Hanna Gill-Piątek 

Data wpływu: 25-12-2019 

Szanowny Panie Premierze! 

Proszę o uzupełnienie odpowiedzi na interpelację nr 213 w następującym 

zakresie: 

1. Ile postępowań w trybie art. 8a ustawy z dnia 18 lutego 1994 r. o zaopatrzeniu 

emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, 

Agencji Wywiadu, Służby Kontrwywiadu Wojskowego, Służby Wywiadu 

Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, Służby 

Ochrony Państwa, Państwowej Straży Pożarnej, Służby Celno-Skarbowej i 

Służby Więziennej oraz ich rodzin (Dz. U. z 2019 r. poz. 288, z późn. zm.) jest 

obecnie procedowanych? 

2. Jaki jest średni czas wydania decyzji w ww. postępowaniach? 

Z wyrazami szacunku 

Hanna Gill-Piątek 

Posłanka na Sejm RP 

 


